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Protokół nr 63/I/2023 

posiedzenia Komisji Rozwoju i Działalności Gospodarczej 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 5 stycznia 2023 r. 

posiedzenie on-line 

 

I. Obecność na posiedzeniu. 

stan Komisji   -   5 radnych 

obecnych   -   3 radnych 

nieobecnych   -   2 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu 

Zaproszenie dla radnych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla gości stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji radny p. Mateusz Walasek. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie wniosku Zarządu Lokali Miejskich w sprawie możliwości wynajmu 

w trybie bezprzetargowym lokali użytkowych oraz garaży. 

2. Zaopiniowanie wniosku Zarządu Lokali Miejskich w sprawie oddania w najem 

w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego nr 1U przy ul. Zbocze 1 w Łodzi, 

na rzecz Komendy Wojewódzkiej Policji w Łodzi. 

3. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji za okres od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 

2022 roku. 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2023. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek powitał obecnych on-line radnych 

i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii. Pan Przewodniczący 
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Walasek otworzył w związku z tym posiedzenie Komisji. Następnie Pan Przewodniczący 

zaproponował wprowadzenie do porządku obrad następującego, dodatkowego punktu: 

- zaopiniowanie wniosku Zarządu Lokali Miejskich w sprawie oddania w najem w trybie 

bezprzetargowym lokalu użytkowego nr 11U przy ul. Wólczańskiej 27 w Łodzi na rzecz 

Fundacji Lux Pro Monumentis (jako pkt 2a). 

Zebrani zaakceptowali tę propozycję, przyjmując jednomyślnie porządek posiedzenia. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie wniosku Zarządu Lokali Miejskich w sprawie możliwości wynajmu 

w trybie bezprzetargowym lokali użytkowych oraz garaży. 

P. o. Kierownika Wydziału Lokali Użytkowych w Zarządzie Lokali Miejskich pan 

Dariusz Ostapinka przedstawił zebranym ww. wniosek. 

Nie zgłoszono pytań i głosów w dyskusji. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego wniosku głos oddało 3 radnych, przeciw nie 

głosował nikt, nikt też nie wstrzymał się od głosu. 

Komisja zaopiniowała zatem pozytywnie przedmiotowy wniosek Zarządu Lokali 

Miejskich. 

 

Ad. 2. Zaopiniowanie wniosku Zarządu Lokali Miejskich w sprawie oddania w najem 

w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego nr 1U przy ul. Zbocze 1 w Łodzi, na rzecz 

Komendy Wojewódzkiej Policji w Łodzi. 

P. o. Kierownika Wydziału Lokali Użytkowych w Zarządzie Lokali Miejskich pan 

Dariusz Ostapinka omówił powyższy wniosek. 

Faza pytań i dyskusji. 

Pan radny Kamil Deptuła zadał pytanie, czy dotychczasowy najemca jest zadowolony 

ze współpracy z Gminą. 

P. o. Kierownika Wydziału Lokali Użytkowych w Zarządzie Lokali Miejskich pan 

Dariusz Ostapinka wyraził opinię, iż współpraca między Miastem, a najemcą układa się 

dobrze. Najemca nie posiada żadnych zaległości, jeżeli chodzi o uiszczanie opłat czynszowych. 

Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego wniosku głosowało 3 radnych, przeciw nie 

głosował nikt, nikt również nie wstrzymał się od głosu. 

Komisja wydała zatem pozytywną opinię w sprawie ww. wniosku Zarządu Lokali 

Miejskich. 

 



 

3 

 

 

Ad. 2a. Zaopiniowanie wniosku Zarządu Lokali Miejskich w sprawie oddania w najem 

w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego nr 11U przy ul. Wólczańskiej 27 w Łodzi 

na rzecz Fundacji Lux Pro Monumentis. 

P. o. Kierownika Wydziału Lokali Użytkowych w Zarządzie Lokali Miejskich pan 

Dariusz Ostapinka przedstawił Komisji powyższy wniosek. 

Nie zgłoszono pytań, ani głosów w dyskusji. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem tego wniosku głos oddało 3 członków Komisji, przeciw nie 

głosował nikt, nikt też nie wstrzymał się od głosu. 

Komisja wydała więc pozytywną opinię na temat przedmiotowego wniosku. 

 

Ad. 3. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji za okres od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 

2022 roku. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek przedstawił zebranym projekt powyższego 

sprawozdania (załącznik nr 5 do protokołu). 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja w głosowaniu przy 3 głosach „za,” braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Ad. 4. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2023. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek zaprezentował zebranym projekt ww. planu 

pracy (załącznik nr 6 do protokołu). 

Nie zgłoszono pytań, ani głosów w dyskusji. 

Komisja w głosowaniu przy 3 głosach „za,” braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła swój plan pracy na rok 2023. 

 

Ad 5. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Ustalono, że kolejne posiedzenie Komisji zorganizowane zostanie w dniu 26 stycznia 2023 r. 

(początek - godz. 11.00), w trybie zdalnym. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu nr 62/XII/2022 posiedzenia Komisji, przeprowadzonego 

w dn. 15 grudnia 2022 r. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokół sporządził     Przewodniczący Komisji 

Marek Wasielewski            Mateusz Walasek 


